
ŠVENČ

Posėdis įvyko 2024 m. vasario
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Posėdyje dalyvauja

administracijos skyrių vedėjai
Posėdyje nedalyvauja
 
Rimantas Klipčius siū
 
BALSAVO: UŽ 

Grigianecienė, Danguolė Grincevi
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Klipčius, Edita Meškovienė
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Vorši
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nė

NUSPRĘSTA. Pradė
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius

Vytautą Vaitkevičių ir Editą
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klip

savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarke.
 
Darbotvarkė: 
1. Dėl UAB „ Švenč

 
Posėdžio darbotvarkė

siūlymas į darbotvarkę įtraukti 1 papildom
Dėl sprendimo pirkti žem

patvirtinimo ir šių žemės sklyp
 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klip
turi klausimų dėl pateiktų svarstyti darbotvark

 
Šarūnas Birutis registruojasi pareiškimui. 
Rimantas Klipčius si

pabaigoje. 

 
 

ČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA
 
 

TARYBOS POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS 

 
2024 m. vasario 29 d. Nr. T1-2 

Švenčionys 
 
 

2024 m. vasario 29 d. 
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, tarybos posėdžių sekretor

alyvauja: 23 tarybos nariai (sąrašas pridedamas)
ų vedėjai ir kiti administracijos darbuotojai, kviestieji asmenys.

dyje nedalyvauja: Viktoras Meškauskas, Vida Rastenienė. 

čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė

BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikien
ė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlien
ius, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 

ius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevi
nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius. Pasveikina tarybos narius Renatą Grigianecien
č ų ir Editą Meškovienę praėjusių gimtadienių proga.  

džio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, supažindina su 
ėdžio darbotvarke. 

Švenčionių Švara“ ir UAB „Pabradės komunalinis ū

o darbotvarkė buvo sudaryta iš 1 klausimo. Taip pat yra gautas tarybos nari
ę įtraukti 1 papildomą klausimą: 

l sprendimo pirkti žemės sklypus Švenčionių r. sav., Mag
ės sklypų pirkimo pardavimo sutarties sudarymo.

džio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, klausia, ar tarybos nariai 
ų svarstyti darbotvarkės klausimų.  
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čius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės 
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ės su pareiškimu posėdžio 
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BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė Rimas Klipčius, 
Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei su papildomais klausimais. 
 
Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal veiklos reglamento reikalavimus reikia 

patvirtinti posėdžio darbo reglamentą. 
Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 

paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 
Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir Tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 

3 minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.  
Pertraukas siūloma skelbti kas 1,5 val. darbo. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
1. SVARSTYTA. Dėl UAB „Švenčionių Švara“ ir UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 

reorganizavimo. 
 

Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys, Gintautas 
Steckis. 

Gintautas Steckis nusišalina nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba UAB 
„Švenčionių Švara“. 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1(Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą su pakeitimais pristatė Vygandas Kastanauskas, savivaldybės 

administracijos Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Šarūnas Birutis. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl tarybos nario Šarūno Biručio pasiūlymo dėl 5 
valdybos narių skaičiaus.  

 
BALSAVO: UŽ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 

Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, 
Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Nepritarti.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ 
– 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 
(Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
2. SVARSTYTA. Dėl sprendimo pirkti žemės sklypus Švenčionių r. sav., Magūnų sen., 

Prienų k., patvirtinimo ir šių žemės sklypų pirkimo pardavimo sutarties sudarymo. 
 
Sprendimo projektą su pakeitimais pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės 

administracijos Mokesčių ir turto skyriaus vedėja. 
 

Pasisakė: Rimantas Klipčius, Šarūnas Birutis. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad darbotvarkėje numatyti klausimai apsvarstyti. 
 
Šarūnas Birutis teikia pareiškimą. Rytoj sueina maksimalus terminas dėl atsakymų 

pateikimo, užduotų per mažumos valandą. Mere, nors jus tai mažiau liečia, nors klausimai buvo 
užduoti ne jums, bet jūs pažadėjote pakontroliuoti, kad tuos atsakymus gausime. Norėčiau, kad 
jūs irgi prisijungtumėte. Prašymas būtų tiems, kurių klausiame, tikiuosi, nevyksta taip, kad 
pavedama administracijos darbuotojams, nors ne jų mes klausiame. Yra klausti konkretūs 
žmonės, tikrai po kelis klausimus per mėnesį laiko kaip ir buvo galima surašyti, o jeigu laukia, 
kad kažkas surašytų, gal ir alga pasidalins su kitais darbuotojais, kurie tai darys. Bet tikėkimės, 
kad taip nebus ir laukiame atsakymų.  

Andrius Tapinas vykdydamas savo iniciatyvą, Facebooke dėl Švenčionių rajono atsakė 
taip, cituoju: Švenčionių rajono savivaldybė atsisakė pateikti bet kokius dokumentus, nes esą 



4 
 
juos pasiėmusi STT. Vis tiek tarybos narai turėtume žinoti, ar STT pasiėmusi tuos dokumentus ir 
kodėl čia toks atsisakymas, ar čia Andrius Tapinas Facebook‘e taip sakydamas sako netiesą.  

 
Rimantas Klipčius. Atsakymai į pateiktus opozicijos klausimus yra bebaigiami ruošti, 

bus pateikti artimiausiu metu. Manau, kad į kitą tarybos posėdį eisime su klausimu dėl 
Reglamento pakeitimo, kur ir reglamentuosime opozicijos valandą, klausimų pateikimą, 
atsakymų pateikimą ir kitus dalykus, kad būtų visiems aišku.  

Į antrąjį paklausimą. Atsakymas buvo pasakytas ne visiškai teisingas, kadangi yra 
vykdomas auditas ir dokumentai yra pateikiami įvairioms tarnyboms pagal pateiktus 
užklausimus ir užklausas. Atitinkamai Specialiųjų tyrimų tarnyba yra pateikusi užklausimus 
visoms Lietuvos savivaldybėms, tai yra normalus paklausimas ir savivaldybės administracija 
natūraliai į tuos paklausimus ir atsakymus ir teikia.  

 
Rimantas Klipčius praneša, kad kitas tarybos posėdis vyks kovo 28 dieną.  
 
 
Posėdis baigtas 10.30 val. 

 

Posėdžio pirmininkas                      Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė                  Martyna Mosevičiūtė 
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TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2023 M. VASARIO 29 D. 
SAVIVALDYB ĖS TARYBOS POSĖDYJE 

 

1. Šarūnas Birutis 
2. Arūnas Čenkus 
3. Janina Deveikienė 
4. Renata Grigianecienė 
5. Danguolė Grincevičienė 
6. Edvard Jedinskij 
7. Vladislav Jedinskij 
8. Andrejus Junda 
9. Antonij Jundo 
10. Jolanta Jurkuvėnienė 
11. Valdemaras Kasperovič 
12. Simona Kazlienė 
13. Rimas Klipčius 
14. Edita Meškovienė 
15. Jolanta Razmienė 
16. Gintautas Steckis 
17. Pavel Trusov 
18. Vytautas Vaitkevičius 
19. Bronislovas Vilimas 
20. Edvard Voršinski 
21. Zenonas Zenkevičius 
22. Tomas Žigas 
23. Dovilė Žižienė 

 

________________ 


